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Interpelacje !

1/ Mieszkaricy kr6tkiej ulicy Zagajnikowej kolejny raz proszq o jej utwardzenie i
polo2enie dywanika bitumicznego. Jednocze6nie wnioskujq o przynajmniej
czq5ciowe zniwelowanie wjazdu w ich ulicq od stony ulicy Brzezinowej, gdzie

stromy podjazd jest du2ym utudnieniem dla matek z malymi dzie6mi, czy os6b
niepelnosprawnych poruszaj4cych siq na w6zkach inwalidzkich. W zalqczeniu
przekladam kopiq pisma z podpisami mieszkatic6w tej uliry.
2/ Mieszkaricy naszego miasta, kt6rzy kt6rzy przynajmniej czasowo przebywaj4 na
terenie Wojewddzkiego Szpitala Specjalistycznego imieniem bl. ks. Jerzego
Popieluszki, maj4 olbrzymie problemy z zaparkowaniem swojego pojazdu w okolicy
tej lecznicy. Szpital poprzez przedlu2ajqce siq prace modemizacyjno-remontowe
zlikwidowal miejsca parkingowe na swoim terenie. Pacjenci, lub osoby odwiedzaj4ce
to miejsce parkujq swoje pojazdy czasami w odleglo6ci ponad 1 km. od bramy
gl6wnej. Mieszkaricy posrulujg aby Pan Prezydent w porozumieniu z Lasami
Panstwortymi doprowadzil do wyznaczenia tymczasowych miejsc parkingowych
bli2ej tej lecznicy dop6ki trwa remont i nie bqdzie wybudowany parking z
prawdziwego zdarzenia.
3/ Na rozbudowanym w ostatnim czasie placu zabaw i kompleku boisk sportowych
przy ulicy Samiej na osiedlu Michelin, brakuje jedynie toalety dla uzytkownik6w. Co
prawda to miejsce otoczone jest lasem komunalnym, ale nie jest to teren do
zalatwiania swoich potrzeb fizjologicznychprzez mieszaric6w, dlatego prosze o
postawienie toalety w pobli2u tego placu.
4/ Mieszkartcy ulicy Zbikowej, proszA o jej utwardzenie i polo2enie masy
bitumicznej, a do tego czasu o jej wyr6wnanie i wypelnienie licznych zapadlin w tej
gruntowej drodze.
5/ W r:licy Swietlanej znow s4 liczne ubytki w jezdni wyrnagajqce wypelnienia.
Praktycznie cala ulica kwalifikuje siq do generalnego remontu i przebudowy.
6/ Na poczqtkowyn odcinku ulicy Micheliriskiej w pobliZu ronda w alei Jana Pawla
llprzez obni2enie terenu, przy najmniejszych nawet opadach zbiera siq woda na calej
jej szercko6ci. O ile samochodem mo2na przejechai, to juz przej5cie os6b pieszych
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wymaga sporego wyzwania. Proszq o naprawienie tej niedogodno6ci poprzez
poprawne odwodnienie tego miejsca.

G}lhruWapienna *y-ugi generalnego remontu na calej dlugo6ci. Jest dziurawa jak

Yr szwalcarski, a ubytki i liczne wyboje w jezdni groZq uszkodzeniem pojazd6w tam

siq poruszaj4cych. U2ytkownicy tej drogi proszE o szybkq interwencjq i naprawq.

8/ Mieszkariry i firmy korzystajEce z uslug WPK i ,,Saniko" sq zbulwersowani tym,

2e na pojazdach wywo24cych odpady sq zainstalowane kamery co narusza ich
prywatno5i i jest niezgodne z przepisami prawa w tlm zakresie. Proszq o wyja5nienie
dotyczqce tej sprawy
9/ Proszq o informacjq, czy katamaran solamy slu2qcy do spacer6w po zalewie

wi6lanym, bqdqcy na wyposa2eniu OSiR jest juZ naprawiony przed rozpoczynajEcym

siq niedlugo okresem letnim.
10/ Woclawianie narzekajq na brud i Smieci, czesto zalegajqce ulice i przestrzeri

naszego miasta. Wobec tej do56 powszechnej opinii mam pyanie, czy slu2by
miejskie powolane do nadzoru nad firmami zajmuj qcymi siq sprzqtaniem miasta w
spos6b naleZyty egzekwujq stosowne zapisy um6w. Chodzi zwlaszcza o

czqstotliwo66 sprzqtania, ktora nie jest egzekwowana od firm zewnetrznych.
11/ Mieszkanry naszego miast narzekajq na jako56 dostarczanej przez MPWiK sp. z

o. o. wody, spowodowanej licznymi awariami sieci wodociqgowej. Przy ka2dej
awarii konieczna jest zmiana kierunku przeplywu wody - wtedy leci woda brudna i
zapiaszczona. Jest tak w przypadku doraZnych napraw. Tych awarii przybyta, ptzez
co jakoSi wody jest gorcza. Proszq o przedstawienie planu dzialania wymiany
przestarzalej sieci wodociEgowej, bo przecieZ nasze miasto slynglo z dobrej jakoSci

wody.

Z powa2aniem
Janusz Dgbczynski


